
Poznań, 05.02.2019  

 

Radna Miasta Poznania  

Maria Lisiecka- Pawełczak  

 

 

Szanowny Pan  

Jacek Jaśkowiak  

Prezydent Miasta Poznania  

 
Interpelacja dotyczy:  

Konsultacji społecznych, które miały miejsce na początku roku 2018 dotyczące 
wielowariantowej koncepcji przebudowy skrzyżowań: ul. Stróżyńskiego z ul. Marka z 
Aviano oraz ul. Marka z Aviano z ul. Morasko i ul. Mateckiego.  

 

Konsultacje organizowane przez ZDM rozpoczęły się 10 stycznia 2018 roku i trwały do 24 
stycznia.  15 stycznia 2018 r o godz. 17.00 zorganizowane zostało spotkanie z mieszkańcami 
w szczególności osiedli Jana III Sobieskiego i Marysieńki, Piątkowa i Moraska- Radojewa. 
Spotkanie odbyło się w Szkole Podstawowej nr 15, os. Jana III Sobieskiego 105.  

Na spotkaniu Zarząd Dróg Miejskich przedstawił mieszkańcom trzy koncepcje przebudowy 
skrzyżowania. Po długiej analizie oraz dyskusji powstać miała jeszcze jedna koncepcja, która 
najbardziej odpowiadała mieszkańcom.  

Bardzo proszę o informację dlaczego do dnia dzisiejszego nie odbyło się kolejne spotkanie 
ZDM  z mieszkańcami dotycząca przebudowy skrzyżowania. Jaka kwota w budżecie miasta 
Poznania jest zarezerwowana na rok 2019 dotycząca tego zadania – przebudowy skrzyżowania? 
Co zostało zrealizowane w roku 2018 w stosunku do założeń ZDMu – powstanie projektu.  

 

 

 

 

Z poważaniem,  

Maria Lisiecka- Pawełczak  


